比较教育研究(月刊)

2022年第11期 (总第394期)

目 录

教育发展战略研究
粤港澳大湾区与世界其他湾区高校群基础科学研究比较分析
东京都市圈"高等教育枢纽"发展成效及其理论生发价值
教育国际化研究
全球移民背景下西班牙跨文化教育"双向融合"的政策与实践分析 滕珺 戚文欣(24)
疫情背景下美国国际教育援助的主要特征
——基于美国国际开发署相关政策文本的分析
后疫情背景下澳大利亚国际教育战略及其走向
——基于《澳大利亚国际教育战略2021-2030》的分析 廖霞(42)
教师教育与管理研究
教师教育与管理研究 美国家乡教师项目:政策过程、特点及效果
**** **** * = = **** *
美国家乡教师项目:政策过程、特点及效果

INTERNATIONAL AND COMPARATIVE EDUCATION (MONTHLY)

VOL.44

NO.11, Nov. 10, 2022

CONTENTS

A Comparative Research on Basic Scientific Research of University Group	ps in Guangdong-	
Hong Kong-Macao Greater Bay Area and Other World-class Bay Areas	ZHANG Yi	3
Development Achievements of Tokyo Metropolitan Higher Education Hub	and Its Theoretical Value	
	WU Hantian, LIU Liu	15
Global Migration and Dual Integration Intercultural Education in Spain: F	Policies and Practices	
	TENG Jun, QI Wenxin	24
The Main Characteristics of US International Education Assistance in the	Context of COVID-19	
——Based on Analysis of USAID's Relevant Policy Texts	MA Jiansheng, SUO Di	34
Australia's International Education Strategy and Its Trend in the Post-pane	demic Situation	
——Analysis Based on Australia International Education Strategy 2021	LIAO Xia	42
The Grow Your Own Programs in the U.S.: Policy Process, Characteristic	es and Effects	
	TAN Chunfang	52
The Promotion Mechanism of the Internal Drive of Teachers' Mobility in	Japan	
	WU Xuan, SHEN Xiaomin	60
Integration of Cross-border Resources: The Innovation of the Master of A	rts in Teaching	
Program in the American Museum of Natural History	LI Zhengyun, LIU Yaqi	69
Towards Powerful Knowledge: The Meaning of Learning Theoretical Knowledge	owledge for Primary	
and Secondary School Teachers	LIN Mei	77
Arts-based Educational Research Approach: Origin, Debate and Practice		
	GAO Xiaowen, LIN Peng	86
Research on the Thematic Characteristics and Trends in the Main Research	ch Fields of	
South Korean School Culture	HE Xiaojun, WU Cuiling	95
Between the Light and Shade: Otherness in Nel Noddings' Caring Ethics		
——Comparison and Analysis Based on Levinas' Ethics of the Other		
Ŋ	YE Yaxuan, ZHANG Jiangkun	104